

成衣製品附表

本附表轉載自香港法例第 318 章工業訓練（製衣業）條例成衣製品附表。任何在表內所指明並在香港製造的衣着製品，在出口時均須繳付製衣業訓練徵款。本附表是為方便出口商參考而設，並非進出口貨物分類表（協調制度）的一部分。除另有規定外，表內所列的港貨協制章、項目或分項，均包括其屬下所有條目。

Schedule of Clothing Items

This Schedule is reproduced from the Schedule of Clothing Items to the Industrial Training (Clothing Industry) Ordinance, Chapter 318 of the Laws of Hong Kong. Any item of apparel which is specified in the Schedule and manufactured in Hong Kong is subject to a Clothing Industry Training Levy on export. This Schedule is appended for the convenient reference of exporters and does not form part of the Imports and Exports Classification List (Harmonized System). Where a Chapter, Heading or Subheading of the HK HS is quoted, all the items under it are included unless otherwise specified.

類別 編號 Category No.	港貨協制 章/項目/分項/ 條目編號	貨物名稱	HK HS Chapter/ Heading/Subheading/ Item No.	Description
1.	分項 3926 20	項目 3901 至 3914 內的塑膠及其他材料製的服裝及衣服配件（包括分指手套、連指手套和露指手套）	Subheading 3926 20	Articles of apparel and clothing accessories (including gloves, mittens and mitts) of plastics and of other materials of headings 3901 to 3914
2.	分項 4015 90	硫化橡膠（硬質橡膠除外）製的服裝及衣服配件（分指手套、連指手套和露指手套除外）	Subheading 4015 90	Articles of apparel and clothing accessories (excluding gloves, mittens and mitts) of vulcanised rubber other than hard rubber
3.	項目 4203	服裝及衣服配件，用皮革或合成皮製	Heading 4203	Articles of apparel and clothing accessories of leather or of composition leather
4.	項目 4303	服裝、衣服配件及其他毛皮製品	Heading 4303	Articles of apparel, clothing accessories and other articles of furskin
5.	項目 4304	人造毛皮及其製品	Heading 4304	Artificial fur and articles of artificial fur
6.	第六十一章	針織或鉤織服裝及衣服配件	Chapter 61	Articles of apparel and clothing accessories, knitted or crocheted
7.	第六十二章	非針織或鉤織服裝及衣服配件	Chapter 62	Articles of apparel and clothing accessories, not knitted or crocheted
8.	第六十四章， 不包括 條目 6406 1000 及 6406 2000	鞋履、綁腿套及類似物；這類製品的部件， 不包括 鞋面及其部件，但加強件（硬襯）除外及 用橡膠或塑膠製的外底及鞋跟	Chapter 64 <i>except</i> items 6406 1000 and 6406 2000	Footwear, gaiters and the like; parts of such articles, <i>except</i> uppers and parts of uppers, other than stiffeners and outer soles and heels, of rubber or plastics
9.	項目 6504	經編結或用任何材料的帶子拼製而成的帽子及其他帽類，無論是否經襯裡或裝飾	Heading 6504	Hats and other headgear, plaited or made by assembling strips of any material, whether or not lined or trimmed
10.	項目 6505	針織或鉤織或用花邊、氈呢或其他織物塊（帶子除外）製的帽子及其他帽類，無論是否經襯裡或裝飾；任何材料製的髮網，無論是否經襯裡或裝飾	Heading 6505	Hats and other headgear, knitted or crocheted, or made up from lace, felt or other textile fabric, in the piece (but not in strips), whether or not lined or trimmed; hair-nets of any material, whether or not lined or trimmed

類別 編號 Category No.	港貨協制 章/項目/分項/ 條目編號	貨物名稱	HK HS Chapter/ Heading/Subheading/ Item No.	Description
11.	項目 6506， 不包括 分項 6506 10	其他帽類，無論是否經 襯裡或裝飾， <i>不包括</i> 安全帽類	Heading 6506 <i>except</i> subheading 6506 10	Other headgear, whether or not lined or trimmed, <i>except</i> safety headgear
12.	項目 6507	帽類用的頭帶、帽襯 裡、帽套、帽襯底、帽 骨架、帽舌及帽頰帶	Heading 6507	Head-bands, linings, covers, hat foundations, hat frames, peaks and chinstraps, for headgear
13.	條目 9113 9020	紡織原料製的錶扣 帶、錶帶及錶鐲，及其 零件	Item 9113 9020	Watch straps, watch bands and watch bracelets, and parts of them, of textile materials